
www.asrazadionline.ir  15  January  2021  /1443 شماره  5601 /  سال 25 / شنبه  25  دی 1400 / 12 جمادی الاولثانی
ورزشی

 سجادی: امیدوارم رای صادره برای
استقلال و پرسپولیس را برگردانیم 

وزیر ورزش و جوانان گفت: اس�تقلال و پرس�پولیس باید با قدرت و هدفمندتر به 
کار خود ادامه دهند.

به گزارش ایس��نا و به نقل از وزارت ورزش و جوانان، حمید س��جادی وزیر ورزش و جوانان در 
جریان سفر خود به بندرخمیر در خصوص موضوع حذف تیم های استقلال و پرسپولیس از لیگ 
قهرمانان آسیا اظهار کرد: درحال حاضر اعتراض خود را به دادگاه رسیدگی CAS داده ایم. امروز 
هم نامه ای از فدراسیون فوتبال برای ارسال به AFC جهت رسیدگی به مشکل سرخابی ها و تیم 
گل گهر در حال تهیه و تنظیم است. وی گفت: باتوجه به اقداماتی که انجام شده اگر این رای به هر 
دلیلی اجرایی شود، رسالت و ارزش این دو تیم از بین نخواهد رفت و با وجود هیئت مدیره و مدیر 
عاملان قوی که س��رخابی ها دارند باز هم شاهد موفقیت استقلال و پرسپولیس در آسیا خواهیم 
بود. س��جادی افزود: امیدوارم از این فرصت بتوانیم استفاده کنیم و رای صادر شده را برگردانیم و 
شاهد حضور دو تیم مردمی کشورمان در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا باشیم. اگر این رای تغییر 
نکرد این دو تیم بایستی با شور و نشاط بیشتر و منسجم تر و هدفمندتر فعالیت کنند.وی تصریح 
کرد: با توجه به اینکه هنوز مهلت قانونی سپری نشده است، فعلا این فرصت وجود دارد که بتوانیم 
برای این باشگاه ها کاری انجام دهیم و شرایط مورد پیش بینی و برنامه ریزی است. وزیر ورزش و 
جوانان در پایان با اشاره به فراز و فرودهای دنیای ورزش گفت: حوزه معاونت فرهنگی وزارت ورزش 
و جوانان برنامه های مفصلی برای جشن صعود تیم ملی در صورت برد مقابل تیم ملی عراق دارد و 

باید خودمان را برای یک جشن ملی آماده کنیم.

جدایی رضاییان از السیلیه؛ رامین در مسیر پرسپولیس؟
قرارداد قرضی رامین رضاییان با باش�گاه قطری به صورت دو طرفه فسخ شد تا او 

گزینه جذاب نقل و انتقالات زمستانی لقب گیرد.
به گزارش خبرنگار ایلنا، رامین رضاییان که به عنوان بازیکن قرضی الدحیل راهی السیلیه شده 
بود، قراردادش را با این باشگاه فسخ کرد. با توجه به اینکه لیست بازیکنان خارجی الدحیل پر است، 
بعید به نظر می رسد که الدحیل به دنبال حفظ این مدافع راست باشد و باید او در مسیر جدایی 
از این تیم قلمداد کرد. روزنامه قطری الوطن اخیرا اعلام کرده بود مدیران السیلیه باید در راستای 
تقویت این تیم با جذب بازیکنان بومی و خارجی هر چه زودتر مداخله کنند. السیلیه این فصل در 
بخش انتخاب بازیکنان خارجی ناموفق بود، زیرا بیشتر آنها نتوانستند نمایش موردانتظار را انجام 
دهند. از این رو ش��ایعات در مورد وضعیت بازیکنان این تیم افزایش یافته و اکنون برای هواداران 
پرسپولیس، بازیکن سابق این تیم یکی از گزینه های احتمالی خرید زمستانی یحیی گل محمدی 
به شمار می رود. الدحیل قطر برای بازگشت رضاییان به دلیل پر بودن لیست بازیکنان خارجی اش 
استقبال گرمی برای بازگشت رضاییان نخواهد داشت و با توجه به تمایلی که در هفته های اخیرا 
این بازیکن برای بازگشت به پرسپولیس نشان داده، اکنون گمانه زنی ها این بازیکن 31 ساله را در 
مسیر بازگشت به پرسپولیس قرار داده است. السیلیه بعد از 13 بازی تنها یک پیروزی و دو تساوی 
را به دست آورده است و با 5 امتیاز در قعر جدول رده بندی قرار دارد؛ عدم تمایل رضاییان برای 
ادامه همکاری با این باشگاه نشان می دهد که او تمایل دارد به پرسپولیس که اکنون با پایان هفته 

پانزدهم لیگ برتر خلیج فارس در یکقدمی صدر جدول رده بندی جای دارد، ملحق شود.

کلانتری: حریف دست و پا بسته ای برای پرسپولیس نبودیم
س�رمربی تیم فوتبال فجرسپاسی ش�یراز گفت: در بازی برابر پرسپولیس حریف 
دست و پا بسته ای نبودیم، هر چند توپ در اختیار آنها بود اما چند موقعیت خوب 

داشتیم که نتوانستیم از آن به خوبی استفاده کنیم.
به گزارش ایرنا، علی اصغر کلانتری پس از باخت یک بر صفر برابر س��رخ پوش��ان تهرانی افزود: 
پرسپولیس در این بازی توپ را در اختیار داشت اما در هر دو نیمه دیدید که موقعیت هایی را به 
دست آوردیم اما نتوانستیم از این فرصت ها استفاده کنیم. وی ادامه داد: بازی های پرسپولیس را 
آنالیز کرده بودیم و امروز یک بازی بسته با دفاع فشرده را در دستور کار داشتیم و به دنبال آن بودیم 
تا از ضدحملات استفاده کنیم. سرمربی فجرسپاسی تصریح کرد: در موقعیتی گل خوردیم که توپ 
ارسال شد و به کسی برخورد نکرد. ما تلاش خودمان را کردیم اما نتیجه به سود پرسپولیس تمام 
شد و از الان باید به فکر دیدارهای آتی بود. گفتنی است تیم فوتبال پرسپولیس در هفته پانزدهم 
لیگ برتر فوتبال ایران و در دیدار خانگی مقابل فجرسپاسی به سختی صاحب برتری شد تا همچنان 

نزدیک ترین تعقیب کننده تیم صدرنشین استقلال باشد.

عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد 
فرهادپور:نماین�ده مردم ورزق�ان در مجلس 
ش�ورای اسلامی گفت: انتقال مالکیت دو تیم 
تراکتور و ماشین سازی به صنایع مس قطعی 

بوده و هیچ نگرانی از این بابت وجود ندارد.
ب��ه گ��زارش عص��رآزادی آنلای��ن، الله��وردی 
دهقانی اظهار داش��ت: از چهارشنبه هفته گذشته 
با حضور اس��تاندار آذربایجا ن ش��رقی، نمایندگان 
آذربایجان ش��رقی و غربی در مجلس و مس��وولان 
ورزش��ی اس��تان جلس��اتی برگزار و کمیته انتقال 
تیم های تراکتور و ماشین سازی به صنایع مس کار 
خود را آغاز و جلس��ات این کمیته همچنان ادامه 
دارد تا این مالکیت به صورت قطعی به صنایع مس 

واگذار گردد.
وی گف��ت: ق��رار ب��ود روز چهارش��نبه صنایع 
م��س مجمع��ی را در این م��ورد برگ��زار کنند تا 
مج��وز این انتق��ال به صورت قانون��ی صادر گردد 
ک��ه دقیقا از برگ��زاری و نتیجه آن اط��لاع ندارم، 
ام��ا بای��د عنوان کنم ک��ه وزیر صم��ت مجوز این 
 انتقال را صادر و نگران��ی از این بابت وجود ندارد.

نماینده مردم ورزقان اف��زود: نگرانی هوادران تیم 
تراکت��ور و ماشین س��ازی را درک م��ی کن��م و با 
مشکلات این انتقال هم به خوبی واقف هستم، اما 
از آنه��ا می خواهم اجازه دهند ک��ه این انتقال در 
آرامش و بدون هیچ حاش��یه ای صورت گیرد و من 

شخصا پیگر این قضیه هستم.
دهق��ان اف��زود: ورود به جزیی��ات وضعیت تیم 
تراکتور در حال حاضر درست نبوده و فعلا تمرکز 
به انتقال تیم گذاشته شده و اینکه این بازیکن باشد 
یا نباش��د، در حیطه وظایف ما نیست و نمی توانیم 
وارد جزییات ش��ویم و سیاست کلان با نمایندگان 
اس��ت و بعد از اینکه ای��ن انتقال به صورت قطعی 
صورت گرف��ت، تقویت تیم تراکتور را وظیفه خود 

دانسته و شخصا ورود پیدا خواهم کرد.
وی گفت: م��ن 5 ماه پیش گفتم اگر نمی توانید 
باش��گاه تراکتور را مدیریت کنی��د، مالکیت آن را 
ب��ه مس واگذار کنید چون به پتانس��یل و ظرفیت 
صنایع مس واقف بوده و می دانستم که از این بابت 
دارای حق و حقوقی درآمد کلانی هستیم که جای 

دیگری سرمایه  گذاری می شود.
دهقان��ی بیان کرد: من پتانس��یل ظرفیت مالی 

عظی��م نهفت��ه در مس س��ونگون و ظرفیت بالای 
تی��م تراکتور و ه��واداران آن را به هم وصل کرده 
و صادقان��ه تلاش کردم تی��م تراکتور را به آرامش 
مالی برسانم و به دنبال بهره برداری سیاسی از این 
موضوع نیستم و دوست داشتم این سرمایه عظیم 
در ح��وزه انتخاب��ی من در خود ورزقان و اس��تان 

آذربایجان شرقی سرمایه گذاری شود.
وی گفت: قبلا هم گفتم ما به دنبال این نیستم 
که حق کسی را ضایع کنیم و تنها به دنبال احیای 
ح��ق و حق��وق قانونی خ��ود ب��وده و باید فرصت 
سواس��تفاده از جریان گرفته شود و در حال حاضر 
تمرکز به انتقال مالکیت باش��گاه بوده و این انتقال 

در فضایی آرام قابل تحقق است.
نماینده ورزقان افزود: مالکیت تراکتور و ماشین 
سازی به معنای تعطیلی باشگاه مس سونگون نبوده 
و بزرگترین کمپ ورزشی خاورمیانه در ورزقان در 
حال احداث است و سیاست باشگاه مس سونگون 

ورزقان تغییری ایجاد نخواهد شد.
وی در بخش پایانی سخنان خود گفت: با توجه 
به اینکه تیم تراکتور در لیگ برتر بوده و هواداران 
بیش��تری دارد، در مورد انتقال مالکیت این باشگاه 
بیشتر صحبت شده است، اما باید عنوان کنم مجوز 
انتقال برای هر دو تیم گرفته و به موازات کارهای 
انتق��ال پیش خواهد رفت و ماشین س��ازی هم به 

صنایع مس واگذار خواهد شد.

س�رمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گف�ت: از صمیم قلب 
می گویم دوست ندارم هیچ مسئول آبادانی را ببینم.

به گزارش ایس��نا، نفت آبادان در هفته پانزدهم لیگ برتر با حساب  ۲ 
بر یک از سد تیم هوادار گذشت. علیرضا منصوریان سرمربی تیم فوتبال 
صنعت نفت آبادان در نشست خبری بعد از این دیدار، اظهارکرد: عنایتی 
حرص خورده اس��ت تا هوادار را به لیگ برتر آورده است و باید به احترام 
او کلاه از س��ر برداشت. هوادار تیم بس��یار خوبی است. عنایتی از هوادار 
بزرگ تر است. وی بیان کرد: این بازی کیفیت فنی نداشت ولی ما بازی را 
خیلی خوب آنالیز کرده بودیم. ضمن این که همین که بازیکنان دو تیم 
در این بازی با توجه به وضعیت زمین رباط پاره نکردند، باید نماز ش��کر 
بخوانیم. به هر حال روش بازی ما به صورتی بود که می دانس��تیم مقابل 
هوادار نباید عقب بازی کنیم. این تیم سخت گل می خورد و در مجموع 
ب��رای خودم و عنایتی آرزوی موفقیت دارم. س��ال ه��ای خیلی خوبی با 
عنایتی داش��تم و یک��ی از بهترین مهاجمانی بود ک��ه روبروی من بازی 
کرده اس��ت. اگر زمین تیم هوادار زمین خوبی باش��د، تیم عنایتی لقمه 
گلوگیری اس��ت. س��رمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت: در این 
دیدار هم می توانستیم گل سوم را بزنیم و هم می توانستیم در بخشی از 
بازی گل تساوی را هم دریافت کنیم. در مجموع به بازیکنانم تبریک می 
گویم. از بازیکنانم فوق العاده راضی هستم و این برد را بازیکنانم، خانواده 
ه��ای آن ها و هواداران آبادانی تقدیم می کنم. وی خطاب به مس��ئولان 
آبادانی، عنوان کرد: اگر بازیکنانمان به خواسته شان نرسند به همان شدت 
که امروز لذت بردند، به همان ش��دت تیم آس��یب می بیند. ما تیم ارزانی 

هس��تیم ول��ی در حداقل ها ه��م به تیم ما کمک نمی کنند. مس��ئولان 
پالای��ش و پخش برخلاف دورانی ک��ه من در نفت تهران بودم، عزم خود 
را جزم کرده اند که به نفت آبادان کمک کنند اما من در اس��تانمان کم 
لطفی می بینم. واقعا از آن ها گله دارم. اگر تا ۷۲ س��اعت دیگر بازیکنان 
ما پول نگیرند به صورت اتوماتیک هم بازیکنان و هم کادرفنی از تیم آزاد 
می ش��وند. از صمیم قلب می گویم دوست ندارم هیچ مسئول آبادانی را 

ببینم. تیم من خسته شده است.
س��رمربی تیم فوتبال صنعت نفت آب��ادان گفت: امروز ممکن بود رباط 
بازیکن من پاره شود. بازیکنانم برای مردم شهرشان می جنگند و با وجود 
بازی می کنند اما پس از بازی یادش��ان می آید که چه مش��کلاتی دارند. 

۳۰ درصد بازیکنان تیمم، هم س��ن پسر من هس��تند و این بازیکن کل 
قراردادش ۱۰۰ میلیون تومان اس��ت و باید بتواند 5۰ میلیون تومان آن 
را ب��ه خان��ه ببرد. الان برده ایم ولی وقت��ی می خواهم به رختکن بروم از 
خجالت آب می ش��وم. بازیکنان به من اولتیماتوم داده اند. وی افزود: من 
هر روز معده درد دارم. آس��یب روحی در تیم ما فوران می کند. عصبانی 
ام. تی��م ما را به هم نریزید. منصوریان خطاب به هواداران تیمش، گفت: 
روزی که به آبادان آمدم گفتم شأن شما را حفظ می کنم و تاج سر من 
هستید اما بازیکن من چقدر با این شرایط بازی کند؟ مسئولان می روند 
در جلس��ات اما خروجی ندارد. وی بیان کرد: م��ا روی گنج خوابیده ایم 
حداق��ل از ابین گنج ۲۰ ت��ا ۳۰ میلیارد به ما بدهید. تیم ما دارد منفجر 
می شود. یک روز علی دایی که اعصابش خرد شده بود یک حرف خوبی 
زد و گفت فردی که خوابیده اس��ت را می توان بیدار کرد اما کس��ی که 
خودش را به خواب زده باش��د را از طبقه ۲5 به پایین پرت کنید، تا یک 
متری زمین هم خود را از خواب بیدار نمی کند. آقایان مس��ئولان ش��هر 
به ما کمک کنید. من مهمان این شهر هستم و افتخار می کنم که با برد 

امروز لبخند روی لب هوادار تیمم نقش بست.
سرمربی تیم فوتبال صنعت نفت آبادان گفت: خواهش می کنم مسئولان 
آبادان��ی دیگر به رختکن تیم ما نیایید و اگر کس��ی بیاید من بیرون می 
روم اما برای هوادار آبادانی با تمام وجود می جنگیم. از مسئولان پالایش 
پخش می خواهم خودش��ان راهی پیدا کنند. ما الان نیاز به غذا داریم و 
غذا در تیم ما ورود یک پول کوچک است و اگر یک ماه دیگر پول بدهند، 

نوش دارو پس از مرگ سهراب است.

منصوریان: هر روز معده درد دارم 

دهقان:ساخت بزرگترین مجموعه ورزشی خاورمیانه در ورزقان
انتقال مالکیت دو تیم تبریزی به صنایع مس قطعی است

امیری: 

هیچ کس مسئولیت حذف از آسیا را قبول نمی کند
 نبود زمین چمن طبیعی مناسب برای تمرین 

فوتبالیست های ناشنوا!

بازیکن پرسپولیس به حذف از سرخابی ها از آسیا واکنش 
نشان داد.

به گزارش ایس��نا، پرسپولیس در چارچوب هفته پانزدهم لیگ 
برت��ر با نتیجه یک بر صفر فجر سپاس��ی را شکس��ت داد. وحید 
امیری پس از این بازی اظهار کرد: بازی خوبی بود و این پیروزی 
را به هواداران تبریک می گویم. بازی خیلی سختی بود و امیدوارم 
در ادامه مسیر پرسپولیس را به جایگاهی که خودمان می خواهیم 
برس��انیم. با توجه به کمبودهایی که در نیم فصل اول داشتیم به 

ویژه در بخش مدیریت، به نظرم نتایج خیلی خوبی گرفتیم.
او در مورد تغییرات مدیریتی باش��گاه و حل مش��کلات پرس��پولیس گفت: ما همیش��ه امیدوار هستیم که 
مشکلات حل شود ولی متأسفانه هیچ وقت حل نشده است و سرآمد آن حذف از آسیاست که آبروی فوتبال 
ایران را بردند. هر کسی هم که می خواهد باشد و کسی هم مسئولیت قبول نمی کند. باشگاه به فدراسیون پاس 
می دهد و فدراس��یون به باش��گاه، خدا خودش می بیند و امیدوارم کسی که این کار را کرده است وجدانش به 
درد بیاید، چون زحمات ما و تیم های دیگر را زیر سؤال بردند. بازیکن تیم فوتبال پرسپولیس در واکنش به این 
موضوع که حذف از آسیا باعث می شود تا مشکلات این باشگاه حل شود، بیان کرد: ما هم امیدوار به این قضیه 
هس��تیم ولی متاسفانه می بینید که نزدیک به ۱۰-۲۰ سال اس��ت که این تیم ها می خواهند خصوصی شوند 
ولی متأسفانه نه از طریق مجلس و نه فدراسیون و باشگاه تمام هم و غمشان را نمی گذارند تا این مشکل حل 
شود. هر سال سر و صدایی می شود ولی بعد از چند وقت می گویند که خصوصی نمی شوند. ما امیدواریم که 
این مشکلات حل شود چون این تیم نه برای دولت است و نه کادر فنی و بازیکنان. این تیم برای هوادار است. 
امیری در پاسخ به این سؤال که حذف از آسیا باعث می شود تا برخی از بازیکنان خواهان جدایی از پرسپولیس 
باشند، گفت: این را بدانید که هر بازی برای بازیکنان پرسپولیس به اندازه کافی انگیزه ایجاد می کند تا همه 
تلاش شان را انجام دهند ولی وقتی تیمی که تلاش می کند تا قهرمان شود صد درصد یک انگیزه های دیگری 
هم دارد تا در یک سطح بالاتری فوتبال مان را به نمایش بگذاریم. پرسپولیس جایی است که هر بازی اش یک 

ویترین است و همه بازیکنان تلاش می کنند که بهترین عملکردشان را داشته باشند.

تیم ملی فوتبال ناشنوایان در حالی خود را برای المپیک 
آماده می کنند که هنوز از یک زمین چمن طبیعی مناسب 

برای تمرین برخوردار نیستند.
قادر  تیموری در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: سومین اردوی 
آمادگی فوتبالیس��ت های ناش��نوا با حضور ۲۶ بازیکن در حالی 
در زمین ش��ماره ۲ شیرودی در حال برگزاری است که به دلیل 
نامناسب بودن چمن، بازیکنان شرایط خوبی برای انجام تمرینات 

ندارند و این مساله سبب افت کیفیت و عملکرد آنها می شود.
وی گفت: برای آماده سازی بازیکنان جهت شرکت در المپیک 

ناش��نوایان، ۱۰ مرحله اردو تا زمان اعزام تیم به برزیل پیش بینی ش��ده که وضعیت بازیکنان در هر مرحله رو 
به پیشرفت است و از نظر بدنی و فنی شرایط بهتری نسبت به گذشته دارند.

سرمربی تیم ملی فوتبال ناشنوایان تصریح کرد: در هر مرحله اردو که به مدت ۱۰ روز است، علاوه بر انجام 
تمرینات بدنسازی، کار با توپ و بهبود تکنیک و تاکتیک بازیکنان از جمله برنامه های پیش بینی شده است که 

سعی داریم در پایان ۱۰ مرحله اردو آمادگی، ۲۱ نفر از بهترین ها را برای المپیک شناسایی کنیم.
تیموری با اشاره به نبود زمین چمن طبیعی مناسب برای انجام تمرینات، خاطرنشان کرد: با وجود این که 
سومین اردوی  آمادگی فوتبالیست ها در زمین شماره ۲ شیرودی در حال برگزاری است، اما متاسفانه وضعیت 
این زمین برای انجام تمرینات مناسب نیست و کیفیت خوبی ندارد. امیدوارم در چند اردوی باقی مانده مشکل 

زمین مرتفع شود تا بازیکنان برای پیگیری تمرینات به خودباوری لازم برسند.
وی خاطرنشان کرد: بهترین عنوان تیم فوتبال ناشنوایان، نایب قهرمانی در المپیک ۲۰۰۴ ملبورن استرالیا 
اس��ت و از آن زمان به بعد نتوانس��ته اند جزو ۳ تیم برتر قرار بگیرند. تلاش ما بر این است که در این دوره نیز 

توریست نباشیم و نایب قهرمانی را دوباره در برزیل تکرار کنیم.
س��رمربی تیم ملی فوتبال ناش��نوایان از برزیل، اوکراین، آلمان و فرانس��ه به عنوان حریفان اصلی ایران در 
المپیک برزیل نام برد و افزود: هرچند با وجود این تیم ها شرایط برای کسب جایگاه کار سختی است، اما سکو 

را نیز به راحتی از دست نخواهیم داد.
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